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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Khashayar Farmanbar (S)

2021/22:1381 Mer inhemskt drivmedel

Drivmedelspriserna är en viktig fråga i Sverige just nu, och de är historiskt 
höga. Vi hör detta från företag allmänt och från transportbranschen speciellt. 
Man har efter pandemin en besvärlig situation, och nu slår de höga priserna till 
hårt mot branschen.

För lantbruken, där höga drivmedelspriser kan vara avgörande för om man ska 
fortsätta sin verksamhet eller inte. Och för alla dem som tvingas pendla med bil 
för att ingen annan kommunikation finns eller fungerar. Ska man fortsätta att 
jobba då drivmedelspriserna äter upp halva lönen?

Utöver skatten, som i Sverige är väldigt hög på drivmedel, är en stor 
prishöjande faktor hur inblandningen av biodrivmedel ser ut. I dag importerar 
Sverige ungefär 85 procent av allt biodrivmedel trots att vi har unika 
förutsättningar för att själva producera. Något som också skulle sänka 
kostnaderna för inblandningen. 

Min fråga till statsrådet Khashayar Farmanbar är därför: 

 

Avser statsrådet att vidta några åtgärder för att öka produktionen av 
biodrivmedel i Sverige? 

………………………………………

Lotta Olsson (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2022-03-30
Besvaras senast
2022-04-06 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch


